
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skaraortens Ryttarförening 

Datum: 2022-11-08 
 
Närvarande: Andreas Fagrell (mötets ordförande), Sara Wiklert, Emma Andersson, Lena 
Rydefjord, Hilmer Fagrell (tom § 4), Sofia Palm, Annelie Wiking (från § 5), Monica Warmark 
(från §5), Anne Svensson  
 
 
  
§1 Sammanträdets öppnande 
Ordförande öppnade mötet, hälsade alla välkomna, och konstaterade att mötet var 
beslutsmässigt. 
 
§2 Val av två justeringspersoner 
Att justera protokollet valdes Sara och Lena. 
 
§3 Fastställande av föredragningslistan 
Föredragningslistan fastställdes. 
 
§4 Verksamhetsrapport från US (Ungdomssektionen)  
US har haft möte och planerat fortsatta aktiviteter för höst och vinter. En myskväll 
genomfördes under vecka 42 (teoriveckan), ca 30-40 barn deltog. Käpphästhoppning har 
genomförts med halloweentema, ca 10 barn deltog med 22 starter, det drog in ca 400 kr.  
Den 27 november ska US delta på tomteparaden i Skara. Men lappar ska upp med frågan om 
fler vill delta i tomteparaden.  
 
§5 Verksamhetschefens information  
Just nu är det oklart hur många elever som ridskolan kommer ha nästa termin. Efter sista 
datum för uppsägning kommer fakturor att skickas ut inför våren.  23 uppsägningar är gjorda 
hittills, vanligtvis är det ca 10 uppsägningar/termin. 
 
Ett 2 - dagars läger har genomförts, för barn, 8- 14 år, som lever i social utsatta familjer i 
Skara kommun. Lägret var uppskattat av barnen och intresse finns för att genomföra 
liknande läger fler gånger. Sofia har kontaktat Skara kommun om SoRFs intresse och fått 



klartecken och medel för att genomföra ett nytt läger under 2 dagar i januari med plats för 
10 barn.   
 
En säsongsanställd personal, Freja, har påbörjat sin anställning. Hon arbetar 2 dagar i veckan 
fram till sista mars, finns möjlighet till eventuell förlängning beroende på behov.   
 
Underlagen i ridhusen behöver ses över. I nya ridhuset sjunker fortfarande underlaget i 
bortre hörnet och i gamla ridhuset ska botten ska ses över och delvis nytt underlag in.   
 
Vattenavrinning finns bakom ridhusen men just nu stannar vattnet i stohagen. Vattnet skulle 
behöva ledas vidare till dammen, en dränering behöver göras. Sofia kommer fråga Lars om 
han har möjlighet att göra detta.  
 
Några av lamporna på ridbanorna har gått sönder. Sofia ser över om lamporna ska bytas ut 
till mer energisnåla lampor. 
 
Ridskolan har köpt in halm till strö och hästägare i privatstallet vill köpa halm. Sofia tar fram 
ett prisförslag, troligtvis bäst att prissätta /box, men med krav att det ska finnas bäddbotten 
under halmen i boxarna.   
 
Beslut ridskolan kan sälja halm till privatstallet 
 
 
§6 Ekonomisk rapport 
En prognos för 2022 är gjord och prognosen är något bättre än planerad budget för 2022. 
Sponsorpengar har kommit in, vilket ska in på hästkontot och kostnaderna för 
gödselhanteringen har upphört. En stor del av intäkterna för SoRF kommer ifrån 
ridskoleverksamheten men är även beroende av om det är juniorer eller seniorer som rider 
Kostnaden för ridning 2023 behöver diskuteras för att följa prisutvecklingen. 
Ridskolan har fast elpris fram till november 2024.  
 
En översyn ska göras kring kalender år och budgetår om det skulle gå att förändra för att få 
en jämnare ekonomisk fördelning kring årsskiftet över året. Även en fråga om föreningen har 
möjlighet att avsätta medel till eget kapital, finns behov av kapital i föreningen för att kunna 
trygga arbetsgivaruppdraget.  
 
§7 Verksamhetsrapport från Tävlingskommittén 
En ”pay and ride” och klubbmästerskap har genomförts. En fråga har kommit ifrån 
ridsportförbundet utifrån den kritik som gjorts av överdomare vid två tidigare tävlingar. 
Utifrån hur styrelsen agerat på den kritiken och tagit beslut om åtgärder kommer tävlingar 
att beviljas och genomföras under våren.  
 
§8 Avgifter för ridskola och övriga prisjusteringar inom föreningens verksamhet 2023  



En översyn har gjorts kring priser på ridklubbar i närområdet.  Skålltorps priser för 
ridlektioner ligger i det övre skiktet.  En kalkyl har gjort utifrån en beräknad ökning av 
foderkostnader och strökostnader, det innebär en ökning på troligtvis ca 8 %. Diskussion 
följde kring vad som kan vara en rimlig höjning ridavgifterna utifrån beräknad 
kostnadsökning och risk att förlora elever, då inflationen troligtvis kommer innebära att 
prioriteringar behöver göras i många familjer.  
 En översyn behöver också göras av kostnaderna för privat stallet. Det ska göras i samband 
med budgetförslaget för 2023. 
 
Beslut: Att öka terminsavgiften med 5 %, trots att beräknad kostnadsökning för klubben 
troligtvis kommer vara ca 8%. Detta behöver kommuniceras väl för att öka förståelsen för 
varför prisökningen på ridlektioner måste göras. Ida ska kontaktas för att ta fram förslag på 
hur detta ska kommuniceras.  
 
§9 Arbetsdagar vt 2023 
Förslag på datum för arbetsdagar under våren; Ridskolan ansvarar för en arbetsdag, troligtvis 
under april och styrelsen (Lena och Monica) ansvarar för arbetsdagen fredagen den 2 juni 
(kväll). 
Sofia lägger in datumen, ”Save the date”, på hemsidan.  Närmare aktuella arbetsdatum ska 
information ut på facebook och instagram. 
 
§10 Ordförandes information 
Utgick  
 
§11 eventuellt tillkommande ärenden  
Planering av årsmötet, Lena och Anne börjar fundera inför styrelsens decembermöte. 
 
§12 Nästa möte 
Nästa möte den 6 december kl 19.00. 
 
 
Vid protokollet    Ordförande för mötet 
 

        
 Anne Svensson   Andreas Fagrell 
 
 
Justeras     Justeras 
 
 
 
Lena Rydfjord    Sara Wiklert 


